
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 613

I svar på SAU alm. del – spørgsmål 459 oplyser ministeren bl.a., at: “Det er ikke på nu-

værende tidspunkt muligt at vurdere, hvornår et system til registrering af aktionærer er

implementeret (…) Det skyldes, at der er behov for en nærmere afdækning af, hvordan

den nye model systemmæssigt skal håndteres (…) Hertil kommer, at der i den videre

planlægning af projektet er behov for at tage hensyn til den samlede kapacitet til it-udvik-

ling i Skatteforvaltningen, som pt. er fuldt udnyttet på grund af igangværende udviklings-

opgaver. Disse forhold vil skulle afdækkes nærmere som led i en kommende foranalyse

af den systemmæssige håndtering af den nye model på udbytteområdet. Foranalysen

forventes igangsat i 2021.” Hvor lang tid synes ministeren, at det vil være acceptabelt at

afvente udvikling og implementering af den nødvendige systemmæssige understøttelse

af den nye model?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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